
Bestyrelsesmøde i Dagplejen  

  

Tidspunkt:  08.05.25 kl. 19.00-21.00   

Deltagere:  Rebecca Thagaard Johansen, Caroline Sandholm, Christian Toftgaard, Pernille Lykke 

Sandholm, Sara Lomborg, Signe Brunsgaard (Suppl.), Camilla Kattenhøj (suppl.), 
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Sted: Dagplejekontoret i BFC  

Referent:  Caroline 

  

1. Godkendelse af referat fra sidst   

 

2. Børnetal/dagplejere  

• Der er blevet opsagt 2 dagplejere, derved et lille fald i børnetallet. Dog 
forventer Kristian, at de får ansat en ny. 

 

3. Økonomi  

• Det ser lovende ud, dog er de sidste udligningspuljer ikke blevet regnet 
ind i det endelige resultat, dog er vi fortrøstningsfulde, da underskuddet 
fra sidst år bliver en del mindre.  

 

4. Dagplejens dag d. 14. Maj 

• De forskellige områder mødes, gør laver nogle forskellige ting sammen. I 
Lemvig mødes i på Solgården, hvor der vil være nogle forskellige indslag 
såsom musik. Der var en del snak om, hvordan man eventuelt kunne 
promovere dagplejerens dag, så der kommer mere fokus på det. 
Folkebladet kommer til eventet i Lemvig, og laver en artikel om det.  

 

5. Syge børn i dagplejen 

• Der ses en tendens til at børn bliver afleveret, selvom de er halvsyge. Når dette sker, 

opstår der en dårlig spiral, da de andre børn og dagplejeren bliver smittet. Børn må 

gerne komme i dagpleje, hvis de er friske til at følge hverdagen hos dagplejeren. Hvis 

man er i tvivl, om hvordan reglerne er for de forskellige sygdomme, kan man kigge 

på sundhedsstyrelsens retnignslinjer. Vi snakkede om de forskellige regler for barns 

sygedage og eventuelt presset forældre i forbindelse med barnsyg. Der blev i denne 

forbindelse snakket om førstehjælp hos de forskellige dagplejere, da der har været 



en sag i nordjylland, hvor et barn er blevet kvalt i noget brød. Alle dagplejere skal til 

førstehjælp d. 9/10. Dette kursus bliver opfrisket hver 2. år.  
Lemvig kommune er en af de kommuner, hvor vi er rigtig gode til at tilbyde 

førstehjælpskursuser.  

 

6. Tilsyn – tilbagemeldinger 

• Dagplejerne er positive over besøgene, da de får en tilbagemelding inden besøget 

slutter. Dagplejernes scorer ligger på gennemsnit på næsten alle punkter, hvilket er 

utrolig flot. De to punkter som får lavere karakter, dog ikke meget, bliver der lavet en 

indsats på de næste 2 år. De to punkter som der skal forberedes, er de to punkter, 

som står under punkt 7. Dette tilsyn skal ses som en indsats i at sikre kvaliteten i 

dagplejen.  
 

7. Indsats de næste 2 år 

• Børneperspektiv og dannelse 

• Kultur, æstetik og fællesskab 
 

8. Dagplejens administration 

• Birthe stopper som sekretær, dog er der allerede fundet en ny som skal overtage 

hendes stilling. Der var en del ansøgere, men valget faldt på Anja Kallesøe.  

 

9. Fagdag d. 22. August 

• Der har været positiv opbakning fra forældre, i forbindelse med at dagplejere skal 

have fri, og man skal så vidt muligt holde sig barn hjemme, så alle dagplejere kan 

komme med til fagdagen. Der vil komme en opsummering på forældremødet, om 

hvad de har lavet.  

 

10. Forældremøde d. 29. oktober kl. 19.00-21.00 

• Vi drøftede på mødet, om det ville være en god ide at få en sundhedsplejerske til 

mødet, som kunne fortælle omkring sygdom ved børn, samt eventuelt en kort 

førstehjælp til børn, så alle får opfrisket, hvor man skal gøre i de forskellige 

situationer. Samt at man kunne have dialoger ved hvert bord, så man fik snakket om 

tingene. Derudover vil der være info omkring kvalid, så man havde en bedre 

forståelse for, hvorfor det er vigtig med kvalid.  

 

11. Dialogmøde – tilbagemeldinger fra deltagere 

• Positiv tilbagemelding. Emnet der blev drøftet til mødet var trivsel og mistrivsel. Der 

blev snakket om, hvor meget børn skal forholde sig til samt være en del af. 

Derudover blev der snakket om, hvordan vi griber de børn bedst, som har 

udfordringer.  

 



12. Punkter til næste møde torsdag d. 2. september kl. 19.00-21.00 

• Bestyrelsen kom med forslag til, at man kunne drøfte brug af autostole, da alle 

autostole har en udløbsdato.   

 


